
Kłobuck, dnia 22 listopada 2021 r. 

RM.0012.1.038.2021

Protokół nr 38/2021
z posiedzenia

Komisja Budżetu, Finansów,
 Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

odbytego 
w dniu 22 listopada 2021 r.

w trybie on-line na platformie ZOOM

Obrady rozpoczęto o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:40 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek
10. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
NIEOBECNI (2)
Jerzy Kulej, Tomasz Wałęga

Komisja przyjęła porządek posiedzenia.

2. Przyjęcie protokołu Nr 37/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 04.11.2021 
r.     /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 
BIP bip.gminaklobuck.pl/



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 37/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 04.11.2021 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
BRAK GŁOSU (1)
Józef Batóg
NIEOBECNI (2)
Jerzy Kulej, Tomasz Wałęga

Komisja przyjęła protokół.

3. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie 
budżetu na rok 2021.

Skarbnik K. Trzepizur zgłosiła autopoprawkę Załącznika nr 1. Omówiła w/w projekt 
uchwały.

Radny M. Cieśla poprosił o wyjaśnienie zapisu dotyczącego sołectwa Rybno i Zakrzew w zał.
Nr 3 tj. z czego wynika zwiększenie i zmniejszenie środków?

Radna E. Kotkowska poprosiła o wyjaśnienie i omówienie kwestii dotyczącej zmian 
związanych z przeniesieniem wydatków z budżetu zewnętrznego tj. zadania dotyczącego 
kaplic oraz  zagospodarowania parku. Poprosiła o bardziej szczegółowe przygotowywanie 
uzasadnienia np. do zadania dotyczącego promocji.

Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, iż kwestia:
- kapliczek oraz zagospodarowania parku, dotyczy zmian technicznych, a środki zewnętrzne 
w całości zostały przeniesione na przyszły rok;
- zwiększenia i zmniejszenia środków w sołectwach, wynika z przeniesienia z działu do 
działu klasyfikacji budżetowej;
- promocji, jest związana z brakiem środków w tym dziale. Przesunięto środki na ewentualne 
wydatki w tym zakresie.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał, czym spowodowane jest zmiana w dziale 852?

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował i wyjaśnił, iż zmiana spowodowana jest 
zmniejszeniem zakresu pracy i działaniem punktu Centrum Integracji i Aktywności 
Społecznej. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał, czego dotyczy program „Laboratoria 
przyszłości”?



Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, iż są to wydatki związane z zakupem środków 
dydaktycznych i książek dla wszystkich szkół podstawowych Gminy Kłobuck. 

Radna E. Kotkowska poinformowała i wyjaśniła rozwiązania związane z programem.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Mateusz Woźniak
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr 251/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 
roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-
2031 Gminy Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur omówiła w/w projekt uchwały.

Radna E. Kotkowska w odniesieniu poinformowała, iż zadanie dotyczące Łobodna rzutuje na
zmiany w budżecie.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski wyjaśnił, iż wynika to z przeprowadzonych przetargów. 
Odniósł się do zgłoszonych ofert na to zadanie. Zaznaczył, iż w sytuacji, gdy zwiększy się 
kwota wydatków, gmina będzie mogła wnioskować o zwiększenie dofinansowania. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 251/XXVII/2020 
Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2021-2031 Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewelina Kotkowska
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny 
skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2022.

Skarbnik K. Trzepizur omówiła w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz 
Praski, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
BRAK GŁOSU (1)
Janusz Soluch
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski odniósł się do poprzedniego posiedzenia Komisji i jej 
ustaleń w tej kwestii, czyli wzrostu podatków o 6%. Wyjaśnił, iż w związku z otrzymaniem 
pewnych informacji i ponownym przeanalizowaniem tematu, podjął decyzję, aby jednak nie 
podnosić podatków i pozostawić je na obecnym poziomie. Jedyna zmiana dotyczy budowli 
sieci kanalizacyjnej tj. zmiana o jedna setną procenta. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek poinformował, iż jest to dobra informacja dla 
mieszkańców gminy. Zapytał, czy Burmistrz posiada informacje o nieprzewidywanych 
wpływach do budżetu gminy?

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, iż gdyby takich informacji nie miał, to nie 
podejmowałby takiego ryzyka. Odniósł się do wskaźników przy konstruowaniu budżetu, ich 
założeń oraz wpływów z PIT.

Radna E. Kotkowska w odniesieniu poinformowała, iż jej zdaniem, w obecnej sytuacji na 
rynku, nie podnoszenie podatków jest dobrą decyzją. 

Głosowano w sprawie:



Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Burmistrza Kłobucka.

Radny J. Soluch omówił w/w projekt uchwały.

Radny M. Woźniak poddał pod wątpliwość, czy w paragrafie 1 projektu uchwały powinno się
podawać imię i nazwisko Burmistrza.

Radny J. Soluch poinformował, iż jest to poprawny zapis. Wyjaśnił, iż w przypadku zmiany 
stanowiska Burmistrza, rada będzie musiała podjąć nową uchwałę w tej kwestii. 

Radny T. Wałęga zapytał o obecne wynagrodzenie Burmistrza, oraz ile wynosi dodatek za 
wieloletnia pracę?

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, iż dodatek za wieloletnia pracę wynosi 
16%.

Radna E. Kotkowska w odniesieniu poinformowała, iż jej zdaniem, w projekcie uchwały są 
zawarte minimalne kwoty, które zgodnie z ustawą powinien otrzymać Burmistrz. Zapytała 
czy względem ilości mieszkańców do których odnosi się ustawa, rzeczywiście są to 
minimalne, czy podniesione stawki? Podniosła temat dotyczący odpowiedniego momentu 
podjęcia tej uchwały.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, iż jego zdaniem nie ma dobrego momentu 
na podejmowanie takich decyzji.

Sekretarz S. Piątkowska poinformowała i wyjaśniła, iż

- imię i nazwisko Burmistrza musi być ujęte w uchwale, ponieważ uchwała jest rodzajem 
angażu;

- obecnie zgodnie z uchwałą zasadnicze wynagrodzenia Burmistrza wynosi 4 800 zł, dodatek 
funkcyjny 2 100 zł, dodatek specjalny 2 760 zł, dodatek za wysługę lat 768 zł (16%). Razem 
stanowi to kwotę 10 428 zł.

Odniosła się i poinformowała, że zgodnie z wprowadzoną ustawą, minimalne wynagrodzenie 
dla Burmistrza w gminie liczącej powyżej 15 000 mieszkańców, wynosi 15 770,24 zł. 



Zaznaczyła, iż praca Burmistrza jest niewspółmierna do tego, ile Burmistrz zarabia na obecną 
chwilę. 

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Kłobucka. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Mirosław Cieśla
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
stanowiska popierającego utworzenie kierunku lekarskiego na 
Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana Długosza w 
Częstochowie.

Radny J. Soluch omówił w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska popierającego 
utworzenie kierunku lekarskiego na Uniwersytecie Humanistyczno-Przyrodniczym im. Jana 
Długosza w Częstochowie. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
BRAK GŁOSU (1)
Mirosław Cieśla
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

9. Omówienie stawek podatkowych na 2022 r.



Komisja przyjęła omówienie stawek podatkowych we wcześniejszym punkcie.

10. Wstępne zaopiniowanie budżetu na 2022 r.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski omówił zmiany w inwestycjach planowanych na przyszły
rok.

Głosowano w sprawie:
Wstępne zaopiniowanie budżetu na 2022 r. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Ewelina Kotkowska, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Marcin Wojtysek, Mateusz Woźniak
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Mirosław Cieśla
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

Komisja pozytywnie zaopiniowała wstępne zaopiniowanie budżetu na 2022 r. 

11. Sprawy różne.

a) wyrażenie opinii odnośnie propozycji zawarcia porozumienia w sprawie powierzenia 
Miastu Częstochowa wykonywanie zadań publicznych Gminy Kłobuck w zakresie 
zagospodarowania odpadów komunalnych.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski omówił i wyjaśnił temat związany z w/w porozumieniem.
Zaznaczył, iż podpisanie takiego porozumienia wiązałoby się z tym, iż nie wszystkie frakcje 
śmieci trafiałyby do spółki częstochowskiej oraz podjęciem uchwały odnośnie przekazania  
Częstochowie realizacji zadań, tylko w zakresie magazynowania i składowania odpadów 
komunalnych. Odniósł się do kwestii obowiązku osiągnięcia poziomu recyklingu. Poruszył 
temat związany z budową punktu selektywnego odbioru odpadów. 

Kierownik Wydziału GOR A. Grabowska – Graj szczegółowo wyjaśniła temat związany z 
umową i frakcjami.

Radny T. Wałega poprosił o zaproszenie na najbliższą sesję projektanta muralu na budynku 
MOK, celem publicznego przedstawienia i wyjaśnienia mieszkańcom Kłobucka tej koncepcji 
w tym tzw. murzyna siedzącego na konarze drzewa. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, iż jest to inicjatywa w ramach Kuźni 
talentów. Podkreślił, iż poprosi Panią dyrektor MOK o odniesienie się do sprawy. 



12. Zamknięcie posiedzenia.

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, przewodniczący Komisji zamknął  posiedzenie.  

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


